

Sted: Viborg Sejlklub.

Kl. 18.00

Deltagere:

Egon Jensen

Leif Vang

Per Vig

Jesper Bak (ref)

Jørgen Kjærsgaard

Fraværende: Frank Rømer

Punkter til dagsorden:

1. Referat fra sidste møde.
2. Indvielse af bro ved Søndersø.
3. Møde med Viborg kommune den 25. aug.
4. Status autocampere.
5. Opbevaring af lille følgebåd junior afdelingen i masteskuret.
6. Havnepladsudvalg / fordeling af pladser.
7. Færdiggørelse af bådpladser.
8. Bådoptagning.
9. Næste møde.

Referat:

- 1 Intet at bemærke
- 2 Indvielse torsdag den 24/9 kl. 16:00 Jan Fig koordinerer opgaven. Vi opfordrer så mange medlemmer som muligt til at komme, følg med på Facebook og på hjemmesiden.
- 3 Vi mødes med Viborg kommune den 25/8 kl. 08:00 (det årlige samarbejds møde) Blandt emnerne er: oprensning af havn/indløb, toiletbygningen, og etablering af tømningsanlæg for spildevand.
- 4 Autocamper sæsonen går rigtig godt, vi er dog stadig udfordret af Miriam Søndergaard, der med klager til kommunen og opslag på Facebook prøver at chikanere sejlklubben, og vores bestræbelser på at udvikle havnen. I bestyrelsen er vi løbende i dialog med relevante organisationer/myndigheder for at håndtere situationen.
- 5 Torben vil gerne have følgebåden indendørs. Vi finder plads til følgebåden i masteskuret, bagerst i rummet. Den fjernes inden vi begynder at tage master af til efteråret.
- 6 Der har været nogle misforståelser omkring tildeling af pladser langs ydermolen. Blandt andet i forbindelse med fordelingslisten. Havnepladsudvalget vender sagen på mandag, og Leif kontakter de implicerede parter og tager en dialog.
- 7 Den kommende vinter skal vi have set på udskiftning af de sidste træpæle langs ydermolen.
- 8 Leif kontakter Peter/kranfirmaet. Optagning 2020 bliver lørdag den 31/10.
- 9 Tirsdag den 29/9 2020 kl. 19:00

